
 

 
 

 

槟城韩江中学家长教师协会 
c/o HAN CHIANG HIGH SCHOOL 
JALAN HAN CHIANG, 11600 PENANG. 

TEL : 04-2811533   FAX : 04-2812213 
 

 2022年 3月 17 日 
 

 致：全体学生家长及老师 
 

 第廿六届常年会员大会通告 
 

 谨订于 2022年 3月 26日(星期六)上午 9时至 10时半，通过 Zoom平台  

 召开第廿六届常年会员大会，讨论下列事宜。(Zoom ID : 2229995566,  

 Password : 001122) 
 

     议程 ：      1.    主席致词 

      2.    校长致词 

3. 复准前期大会议案 

4. 接纳常年秘书报告 

5. 接纳常年财政报告 

6. 选举八名家长理事 

7. 选举两名查账 

8. 其他 
  
 随着时代的改变，教育也需与科技和网路发展一同进步。配合校方的教育方 

 针，本会也积极协助校方提供多方面的教学管道，如：成立创发学会、领养 

 机械学会、引进创新科技、安排教练培训学生参加科技比赛和设立电子图书 

 馆等。 
 

 本会将于会员大会当天分享本会在这几方面的进展，同时也希望各领域的家 

 长能够加入我们的发展团队。 
 

 敬请届时拨冗出席，给予支持。谢谢！ 
 

主席：吴松文博士 

秘书：陈山尼 
 

备注：请于 3月 21日(星期一)之前通过以下 Google Link填写出席回函，若 

      您对本会或校方有任何疑问或意见，也请填写在 Google Form 里，本会 

      或校方将在会员大会中给予解答。 
            (Google Link : https://forms.gle/vXcaoGTChLFxwvBj8) 
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PARENTS & TEACHERS ASSN. (PTA) 
c/o HAN CHIANG HIGH SCHOOL 
JALAN HAN CHIANG, 11600 PENANG. 

TEL : 04-2811533   FAX : 04-2812213 
 
17th March 2022 

 

Dear Parents, 

 

Notice of 26th Parents & Teachers Association (PTA) Annual General Meeting 

(AGM) 

 

Please be informed that the 26th PTA Annual General Meeting will be held on 26th 

March 2022 (Saturday) from 9.00 a.m. until 10.30 a.m. through Zoom platform. All 

parents are welcome to attend this AGM meeting through Zoom ID : 2229995566, 

Password : 001122. 

 

Agenda :        1.  Speech by PTA Chairman 

 2.  Speech by the Principal 

 3.  Approval of Previous Minutes – 22nd February 2020 

          4.  Acceptance of Annual Secretary’s Report 

          5.  Acceptance of Annual Treasurer’s Report 

 6.  Election of 8 Parent Committee Members 

          7.  Election of 2 Auditors 

   8.  Others 

 

The modern education trends in the Internet era has started to transform the 

curriculum especially Science Technology Engineering Art Maths (STEAM) and 

approaches of teaching. Han Chiang PTA has been playing vital role, collaborating 

with the school to improve the STEAM knowledge & application based teaching. 

Thus, Makers Club, Robotic Club, STEAM and Digital Library are among several 

critical initiatives being carried out. 

 

This coming AGM is a golden opportunity to share the progress and at the same time, 

parents are able to interact with each other. We need strong support from parents to 

enable Han Chiang to embark on an inspiring journey from successful to excellence. 

 

We are looking forward to your active participation to make this AGM successful. 

 

 

Yours sincerely, 

 

Dr. Ngoo Seong Boon & Mr. Sunny Tan 

The Chairman & Secretary of PTA 

 

Remark :  

Please click on the Google Link below to confirm your attendance before 21st March 

2022 (Monday). If you have any questions, please feel free to raise in the Google 

Form. The PTA or school will try our best to answer your question during the 26th 

AGM. 
 

(Google Link : https://forms.gle/vXcaoGTChLFxwvBj8) 

               
 

https://forms.gle/vXcaoGTChLFxwvBj8

